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Foreløbigt svar på SAU spm. 708 

Det fremgår af artiklen i Børsen den 14. juli 2014, ”Vismænd smider bombe i 
debat om lavere skat”, at afdelingsleder i Finansministeriet Lars Haagen Pe-
dersen tidligere har udtalt til Børsen: ”Vi følger med i litteraturen. Og i det om-
fang, der begynder at være konsensus om noget, vil vi bestræbe os på at ind-
arbejde dette”. Giver de seneste resultater - herunder kan også nævnes 
Produktivitetskommissionen samt et studie af økonom Esben Anton Schultz, 
der begge peger i samme retning – anledning til at korrigere den elasticitet, 
man hidtil har opereret med?   
 
 

  

 

Svar 

Det er ikke muligt at svare inden for svarfristen. Der udarbejdes et endeligt svar 
hurtigst muligt efter sommerferien. 
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